

Ephesians 2:11-22



大學城華人聖經教會

College Station Chinese Bible Church

- 1) **What are the main points of this chapter?**
什么是这一章的主题?

1) What are the main points of this chapter?
什么是这一章的主题？

- Raised and seated on the throne (1-10)

與基督耶穌一同復活，一同坐在天上。

1) What are the main points of this chapter?
什么是这一章的主题?

- Raised and seated on the throne (1-10)
與基督耶穌一同復活，一同坐在天上
- Reconciled and set into the temple (11-22)
藉着基督歸為一體，成為主的聖殿。

II. Reconciled Through Christ (11-22)

藉着基督歸為一體

A. What is the Gentiles' Condition "without" Christ ? (11-12)

没有基督的外邦人的境况如何？

II. Reconciled Through Christ (11-22)

藉着基督歸為一體

A. What is the Gentiles' Condition "without" Christ? (11-12)

沒有基督的外邦人的境況如何？

1. Aliens from the commonwealth of Israel 在选民以色列以外
2. Strangers from the covenants of promise 在神應許的諸約以外
3. Having no hope and without God in the world 沒有指望，沒有神

B. What are the change in gentiles' condition "through" Christ ? (13-18)

通过基督而使外邦人的境况得到什么改变？

B. What are the change in gentiles' condition "through" Christ ? (13-18)

通过基督而使外邦人的境况得到什么改变？

1. Made near by the blood of Christ **(13)** 靠著基督的血，已經得親近了
2. Can now be "one body" with the Jews, because... 因他將兩下合而為一
 - a. Jew and Gentile both one, breaking down the wall of division between them **(14)**
因他將兩下合而為一，拆毀了中間隔斷的牆
 - b. by setting aside in His flesh the law of commandments that had separated them **(15)**
以自己的身體廢掉冤仇，就是那記在律法上的規條
 - c. Jesus now reconciles them both to God in one body through the cross **(16)**
在十字架上滅了冤仇，藉十字架使兩歸為一體，與神和好
 - d. Jesus preached peace to those afar off and those near **(17)**
基督傳和平的福音給你們遠處的人，也給那近處的人。
3. Can now have access by one Spirit to the Father **(18)**
兩下藉著他被一個聖靈所感，得以進到父面前。

C. What is the gentiles' condition "IN" Christ ? (19-22)

主内外邦人的境况如何？

C. What is the gentiles' condition "IN" Christ ? (19-22)

主內外邦人的境況如何？

1. They are now "fellow citizens with the saints" (19) 是與聖徒同國
2. They are now "members of the household of God" (19) 是神家裡的人了
3. They are now part of "a holy temple in the Lord" (20-22) 成為主的聖殿
 - a. Built upon a foundation of the apostles and prophets, with Jesus the cornerstone
被建造在使徒和先知的根基上，有基督耶穌自己為房角石
 - b. Joined together and growing as a holy temple, a habitation of God in the Spirit
靠他聯絡得合式，成為主的聖殿，成為神藉著聖靈居住的所在